
Uspešno delo
odbora za turizem

Tako so ga ocenili njegovi člani pod vod-
stvom predsednika Maksa Klanška. Ta
skupščinski odbor opravlja pravzaprav ko-
ordinacijsko vlogo med tnrističnimi društvi
in vsemi, ki se na območju občine na tak ali
drugačen način srečujejo z razvojem turiz-
ma. V lem povezovanju in sodelovanju bo-
disi v skupnih akcijah ali predstavitvah sku-
paj z občinskim sekretariatom za gospodar-
stvo so na svojstven način našli smoter ures-
ničevanja številnih zamisli, izmenjavo izku-
šenj, pa tudi smelejši pogled v sam turistični
razvoj.Res je, da je do željenih ciljev še
daleč, pa vendar razvijati neke vrste turistič-
no klimo, osveščati krajane in jih na tak ali
oni način seznanjati s tem, kaj turizem po-
meni odnosno bo pomenil v najširšem tudi
gospodarskem smislu, ni odveč.

V tem letu je odbor (včasih je deloval
v okviru nekdanje Socialistične zveze) obe-
ležil pomemben dogodek — desetletnico
uspešne akcije Iščemo najbolj urejen kraj
v občini. Skupno je bilo v tem obodbju
podeljenih preko sto Blagajan - priznanj za
urejeno okolje in marsikje so jih prejemniki
postavili na častno mesto. Morda ne povsod,
a marsikje se je tudi na ta račun uredila
okolica in še kaj. Na to je bilo vezanih deset
dobro organiziranih turističnih prireditev, ki
so jih pripravili v krajih, kjer so prejeli naj-
višje priznanje. Tu so bile redne preizkušnje
zanesenjaških članov turističnih društev in

prizadevnih vodstev KS ter mnogih drugih
društev, ki so z veliko truda uspešno pred-
stavili svoje kraje, njihove običaje in okoli-
co. Prav preko tega načina so si tako lažje
utrli pot do organizirane, letos že drage po
vrsti, predstavitve na sejmu Alpe-Adria, ki
jo organizira občinski sekretariat za gospo-
darstvo skupaj s firmo Alpe-Adria. Ogled
sicer malce dragačnega sejma — tistega o tu-
rističnih spominkih v Salzburgu, pa je bilo
letos svojevrstna a zaslužna nagrada, ki jo je
odbor namenil za trud in prizadevanja turi-
stičnim delavcem z območja občine. In tu je
še trajna akcija o »legalizaciji« in smelejši
akciji odpiranja kmetij odprtih vrat. Zamisli
je še veliko in vse bolj prevladujejo za oce-
njevanjem same turistične ponudbe, morda
še s predstavitvijo dobrih gostiln, spominkov
in krajevnih običajev..

Skratka, poudarek naj bi bil bolj na satni
vsebini. In kot so člani odbora posebej po-
udarili, vse to bi bilo težko izpeljati, če ne bi
bilo tesnega sodelovanja z uredništvom Na-
še komune, zatorej bodo vse nadaljnje aktiv-
nosti tesno vezane nanj. In še eno razmišlja-
nje je aktualno. Tisto o povezanosti turistič-
nih društev z območja naše občine v nekakš-
no trajnejšo obliko, bodisi v zvezo, saj mora
ta povezanost ne glede na organiziranost
lokalne samouprave ostati vpeta v razvoj
samega turizma, s strani sedanje povezano-
sti z mestom pa dobrih izkušenj žal ni.


